
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 16/2006 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 503/2006 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών επιτρο-
πών. 

 
       Σήμερα 30 Οκτωβρίου του έτους 2006 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 26-10-2006 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ε. Δημούλα   Πάρεδροι 
7. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    

10. Θ.  Σιδηρόπουλος    
11. Γ. Τροχόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Μ. Γαβρίδης.  12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 486/2006 απόφασης προσήλθαν οι 

κ.κ. Κ. Χιονίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 489/2006 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Κ. Πουλασουχίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 490/2006 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 491/2006 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι 
κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 492/2006 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Η. Σοφιανίδης. 

14. Ε. Σοφιανίδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 494/2006 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 495/2006 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2006 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Ποταμόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2006 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 500/2006 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Ι. 
Κουρουζίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 503/2006 απόφασης αποχώρησε 
ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 507/2006 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Η. Σοφιανίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 518/2006 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Δ. Δάσκαλος. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2006 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Δ. Δάσκαλος. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 18ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
εξέθεσε στο συμβούλιο ότι με την υπ΄ αριθ. 8/2006 απόφασή της η Δημοτική 
Επιτροπή Παιδείας εισηγείται την κατανομή ποσού 382.000,00 ευρώ, που αποτελεί 
έναντι Β΄ Εξαμήνου 2006, προς τις σχολικές επιτροπές του, για την κάλυψη των 
λειτουργικών εξόδων, των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 
 
Α/Α ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΡΟΤΑΣΗ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΣΕ 

ΕΥΡΩ 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 15.000 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  7.000 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 12.000 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 

14ου Δημοτικού 
14.000 

   5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  8.000 
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  

- 13ου Δημοτικού 
14.000 

   7. 3ου Γυμνασίου   8.000 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  21.000 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 12.000 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 12.000 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  13.000 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού 

- 11ου Δημοτικού 
14.000 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  9.000 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  10.000 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 9.000 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ (εσπερινό ΤΕΕ) 63.000 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 13.000 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 3.000 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 1.000 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  3.000 
 21. 2ου Γυμνασίου 20.000 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  22.000 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 13.000 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου 3.000 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 9.000 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
9.000 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  2.500 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 2.500 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  40.000 

 ΣΥΝΟΛΟ 382.000 
 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Παπαστεργίου: Θα επαναλάβω ακόμη μία φορά την τοποθέτηση που κάνω 
εδώ συνέχεια και τέσσερα χρόνια στο Δημοτικό Συμβούλιο, να κατανέμεται δηλαδή 
όλο το ποσό της επιχορήγησης στις σχολικές επιτροπές προσθέτοντας όμως ότι αυτή 
εδώ η επιχορήγηση πρέπει να επαρκέσει για τις ανάγκες των σχολείων τουλάχιστον 
μέχρι το Μάρτιο, γιατί τότε θα έρθει η επόμενη και παρατηρώ ότι η κατακράτηση που 
γίνεται από τον Δήμαρχο είναι πάνω από 30% σήμερα. Είναι η μεγαλύτερη που έχει 
γίνει ποτέ. Νομίζω κε Δήμαρχε ότι θα πρέπει, τουλάχιστον τώρα, να μειώσουμε αυτό 



το ποσοστό που είναι πάρα πολύ υψηλό, αυτή τη στιγμή είναι 33% όπως το έχω 
υπολογίσει, σε 20% και το υπόλοιπο να προστεθεί όπως ακριβώς έχει γίνει η 
κατανομή από την Δημοτική Επιτροπή Παιδείας. 

Δήμαρχος: Η Δημοτική Επιτροπή Παιδείας έκανε άριστα την κατανομή. Εγώ 
τέσσερα χρόνια προσπάθησα να σας πείσω κε Παπαστεργίου ότι αυτό το σύστημα 
που ακολουθήθηκε εδώ και 20 χρόνια, ακριβώς 20 χρόνια, από το ’86 έως τώρα, ήταν 
άριστο και κράτησε τη συντήρηση των σχολείων σε αυτό το επίπεδο. Από του χρόνου 
λοιπόν που θα είστε εσείς στην διοίκηση, χαίρομαι που θα υλοποιηθούν οι προτάσεις 
οι δικές σας και όλα τα χρήματα έτσι λέγατε να δίνονται στις σχολικές επιτροπές για 
να φτιάχνουν τα σχολεία την συντήρηση οι σχολικές επιτροπές και πιστεύω θα τα 
κάνετε καλύτερα από του χρόνου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Παπαστεργίου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας.  
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Ε. Σοφιανίδης, Β. 
Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Επιτροπής Παιδείας, όπως 
υποστηρίχθηκε από τον Δήμαρχο; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Ε. Σοφιανίδης, Β. 
Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας. 
  Από την ψηφοφορία απουσίαζαν οι σύμβουλοι Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ΄ αριθ. 8/2006 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2006 και στον ΚΑ 00/6711 «Απόδοση 
σε σχολικές επιτροπές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 
3.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Α. Παπαστεργίου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.   
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και τον Ν. 1566/85 
όπως αυτός τροποποιήθηκε με τον Ν. 1894/90. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την εκ 382.000,00 ευρώ συνολική επιχορήγηση, Β΄ Εξαμήνου 
2006, των παρακάτω σχολικών επιτροπών, για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων 
των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 
 
Α/Α ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΡΟΤΑΣΗ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΣΕ 

ΕΥΡΩ 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 15.000 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  7.000 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 12.000 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 

14ου Δημοτικού 
14.000 

   5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  8.000 



   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  
- 13ου Δημοτικού 

14.000 

   7. 3ου Γυμνασίου   8.000 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  21.000 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 12.000 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 12.000 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  13.000 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού 

- 11ου Δημοτικού 
14.000 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  9.000 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  10.000 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 9.000 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ (εσπερινό ΤΕΕ) 63.000 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 13.000 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 3.000 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 1.000 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  3.000 
 21. 2ου Γυμνασίου 20.000 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  22.000 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 13.000 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου 3.000 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 9.000 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
9.000 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  2.500 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 2.500 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  40.000 

 ΣΥΝΟΛΟ 382.000 
 
 Β) Ψηφίζει ποσό 382.000,00 ευρώ σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 00/6711 
«Απόδοση σε σχολικές επιτροπές» του προϋπολογισμού του Δήμου οικονομικού 
έτους 2006 για να διατεθεί στους πιο πάνω δικαιούχους. 
 
 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  503 / 2006 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Γουναράς Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Ε. Σοφιανίδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  1-11-2006 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
  
 


